
 ANDRZEJ CHODOROWSKI 
Radny Rady Miasta Gliwice 

_____________________________________________ 

__________________________________________________________________________________ 
tel. 880-497-790  e-mail: chodorowski.gliwice@gmail.com 

       Gliwice, 12.01.2025 r. 
 

Szanowna Pani  
Katarzyna Kuczyńska-Budka 
Prezydent Miasta Gliwice 
za pośrednictwem Biura Rady Miasta 
 

Dotyczy: stanu technicznego ulicy Puławskiej 
 

Szanowna Pani Prezydent, 

 

w związku z przekazanym mi do wiadomości e-mailem Mieszkańca ulicy Puławskiej w Brzezince 

w sprawie stanu technicznego, napraw oraz ewentualnego remontu wspomnianej ulicy, zwracam się 

do Pani z uprzejmym zapytaniem dotyczącym tych kwestii. W wiadomości e-mail z dnia 12.01.2025 r. 

Mieszkaniec wskazuje, że nawierzchnia ulicy Puławskiej wymaga pilnej interwencji, a jej stan 

techniczny grozi uszkodzeniem pojazdów z uwagi na ciągle pojawiające się nowe ubytki oraz zniszczone 

już kawałki naprawianej nawierzchni. Zgodnie z informacją Mieszkańca ulica ta naprawiana jest 

prowizorycznie 2 razy w roku, w tym ostatnio we wrześniu 2024 r., a sposób naprawy pozostawia wiele 

do życzenia – nakładanie łat asfaltowych w nawierzchnie destruktu po deszczowych dniach itp. Ulica 

Puławska stanowi łącznik do ulicy Sandomierskiej, a w ciągu obu tych ulic w ostatnich latach znacząco 

wzrósł ruch pojazdów z uwagi na ilość już wybudowanych oraz wciąż budujących się budynków 

mieszkalnych. Treść wiadomości e-mail Mieszkańca wraz ze zdjęciami przekazuję w załączniku. 

W nawiązaniu do wskazanych przez Mieszkańca problemów uprzejmie proszę o udzielenie 

odpowiedzi na poniższe pytania: 

1. Jaki jest szacowany koszt całkowitego i kompleksowego remontu ulicy Puławskiej? Jakie 

prace są konieczne do wykonania? 

2. Jaki jest całkowity koszt wszystkich wykonanych do dnia 12.01.2025 r. napraw ulicy 

Puławskiej za ostatnie 10 lat, w tym w szczególności uzupełniania ubytków w nawierzchni? 

3. Czy Miasto Gliwice ma w planach kompleksowy remont ulicy Puławskiej – jeżeli tak, to 

kiedy; jeżeli nie, to z jakiego powodu? Jednocześnie zwracam się z prośbą o uwzględnienie 

remontu ulicy Puławskiej w planie remontów w roku bieżącym. 

Z wyrazami szacunku, 

Andrzej Chodorowski 
 Radny Rady Miasta Gliwice 

 

Załączniki: 

1. Wiadomość e-mail Mieszkańca z dn. 12.01.2025 r. 

2. 4 zdjęcia nawierzchni ul. Puławskiej 
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